Family Survey - June 25, 2020

This document is provided in English with translation in Simplified Chinese as seen in page 2

以下文档已被翻译成简体中文如第2页所示

Dear Families,

The Ministry of Education has instructed Ontario school boards to prepare for the 2020/2021 academic school year by developing plans to support the following scenarios:

- 1. **Normal school day routine with enhanced public health protocols** Students going to school every day, in classes that reflect standard class size regulations.
- 2. **Modified school day routine** Based on public health advice, an adapted delivery model to allow for physical distancing and cohorts of students. Under this model, a limit of 15 students would be maintained in a typical classroom at one time.
- 3. **At-home learning** Should the school closure be extended, or some parents choose not to send their child back to school, remote education will be available.

The York Region District School Board (YRDSB) would like your feedback, which will be used alongside recommendations from our Public Health Agencies, the Ministry of Education, and Regional and Provincial agencies to inform learning plans for the 2020/2021 academic year.

This survey is voluntary and anonymous. No information you provide will identify you or your children. Please skip any questions you do not want to answer.

If you experience any technical difficulties in completing the survey, please contact the Research Department by sending an email to research.services@yrdsb.

The YRDSB family survey can be found at: https://bit.ly/YRDSB2020Family

家长意见调查 - 2020年6月25日

亲爱的家长们

教育部已经指示安省各校局制定支持以下方案的计划为2020-2021学年做准备:

- 1) **正常学校日日程加进更強的公共卫生指引**-学生每天上学以反映标准的班级人数规定。
- 2) **变动的学校日日程**-根据公共卫生劝誉,一个调节性的安排以配合社交距离和带领学生程序。在这个日程下,在一般班室内,最多只可在同一时间维持十五人为限。
- 3) **在家学习** 如果学校关闭时限再延长,或者家长选择不让孩子回校上课,蹈距教育便要随时准备就绪。

约克区校局 (YRDSB)希望希望您提供反馈,这些反馈会同时跟公共卫生部门,教育部和地区 及省级的机构的建议一起应用以补充 2020-2021 新学年的学习计划。所有提供的资料不会识 别您或您的孩子。这意见调查是自愿和不记名的。如果您不想回答某一条问题,只要跳去下 一条便可。

如果您遇到技术的困难,请电邮 research. department@yrdsb. ca 联系研究部。

这约克区校局的家长意见调查问卷可在以下连綫搜寻:

https://bit.ly/YRDSB2020Family